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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Overheden laten 30 procent 
energiebesparing liggen» (ingezonden 30 januari 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Overheden laten 30 procent energiebesparing 
liggen»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de constatering in het artikel dat het aanstellen van een 
energiemanager 15 procent aan energie kan besparen en dat het uitbesteden 
van het onderhoud en beheer een besparing van 30 procent oplevert? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat u zelf als «laaghangend fruit» met betrekking tot 
energiebesparing identificeert? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat er momenteel gedaan wordt aan energiemanagement 
bij gebouwen van de (Rijks)overheid? 

Vraag 5
Bent u bereid maatregelen te nemen om tot een grotere energiebesparing 
voor overheidsgebouwen te komen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-milieu/nieuws/nieuws/overheden-laten-30-
procent-energiebesparing.3417596.lynkx
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